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Ewa Colliander 

  John-Gunnar Nilsson  

  Anne-Catrine Persson 

  Ann-Brith Gustafsson 

  Bengt Johansson  

  Birgitta Ribbstedt  

   

 

 § 1. Mötets öppnande 

Mötet öppnades av ordföranden Hans-Bertil Fransson. 

 

§ 2. Föredragningslista 

Den föreslagna föredragningslistan godkändes. 

 

§ 3. Protokoll 

Protokoll från föregående styrelsemöte godkändes.  

 

§ 4. Ekonomi 

Ann-Brith Gustafsson rapporterade att föreningens ekonomi är god.  

Ansökan om pengar från John Hedins Stiftelse ska skickas in senast den 15 

oktober.  

 

§ 5.                Rapporter 

Hans-Bertil Fransson och Gunilla Ekeroth rapporterade att de deltagit i-

tillsammans utvecklar vi våra föreningar- den12 juni i Falköping. 

Anne-Catrine Persson rapporterade att årets Folkhälsovecka som gick av stapeln 

i maj hade god uppslutning av medlemmarna i SPF. John-Gunnar Nilsson 



rapporterade att i samband med Folkhälsoveckan anordnades ett studiebesök på 

Dacapo. 

Ewa Colliander rapporterade att hon deltagit i Zoom möte om Hemtjänstindex. 

 

§ 6.                Inbjudningar 

-Hans-Bertil Fransson presenterade distriktets inbjudningar till webbinarier 

kurser och konferenser.  

  

-Webbinarium Digitaldag och appen mötesglädje 28 augusti. 

-Webbinarium grundutbildning Hemtjänstindex 31augusti. 

-Webbinarium Rekryteringstips 6 september. 

-Medlemmen och Föreningen går av stapeln i Kvänum 19 september. 

-Webbinarium säkerhet på nätet 26 september. 

-Utveckla ditt föreningsarbete Vuxenskolan oktober och november.  

- Förskolan Sagoparken. 

 

§ 7. Medlemsfrågor 

Ewa Colliander rapporterade att föreningen idag består av 828 medlemmar. 

Inbjudan att deltaga i rekryteringstävling lades till handlingarna. 

 

§ 8. Inkommen post 

Hans-Bertil Fransson rapporterade att ett nytt ordförandebrev från 

skaraborgsdistriktet har skickats ut till medlemmarna. 

Tackkort har kommit från Ingvar Zackrisson och Gunnar Engström med 

anledning av SPF:s uppvaktning av deras födelsedagar. 

 

§ 9. KPR 

 Ewa Colliander frågade styrelsen vad hon ska ta upp i AU den 20 september. 

Styrelsen föreslog följande: Hur ser budgeten ut, vilka besparingar kommer att 

göras. Rapport om semestertiden, kompetenta sommarvikarier, har det funnits 

legitimerade undersköterskor. Hur fungerar språkundervisningen till ny 

personal. Finns det plan för att möta ökad hotbild. Broddar till alla som ansöker. 

 

§ 10. Seniormässan 

Ewa Colliander och Hans-Bertil Fransson rapporterade att förberedelserna för 

Seniormässan den 6 september är klara. Annonsering har skett. Bemanning vid 

SPF:s bord är klart. Den 5 september ställs lokalen i ordning med bord och  

stolar. 

 



§ 11. Övriga frågor 

-Styrelsen ger sitt stöd till samverkan mellan Nordiskt filmarkiv och Allmänna 

arvsfonden. 

-Bengt Johansson rapporterade att nästa resa i föreningen ska gå till Stockholm. 

Bengt rapporterade också att IT café startar den 12 september i vuxenskolans 

lokaler. 

-Gunilla Ekeroth som nu är styrelsens kontaktperson gentemot Studieförbundet 

Vuxenskolan presenterade höstens studieprogram. 

-John-Gunnar Nilsson rapporterade att två studiebesök är planerade under 

hösten. 

-Styrelsen planerar att bjuda in ansvariga för respektive program.  

- Information till nya medlemmar kommer preliminärt att ske den 31 oktober. 

 

§ 12. Nästa möte 

 Måndagen den 25 september. Hans-Bertil ansvarar för kaffet. 

 

 

§ 13. Avslutning 

Hans-Bertil Fransson avslutade mötet och tackade John-Gunnar för kaffe och 

gott kaffebröd. 
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 Birgitta Ribbstedt  Hans-Bertil Fransson  

 Sekreterare   Ordförande 


